## 阅读申明

- 1.本站收集的数据手册和产品资料都来自互联网,版权归原作者所有。如读者和版权方有任何异议请及时告之,我们将妥善解决。
- 2.本站提供的中文数据手册是英文数据手册的中文翻译,其目的是协助用户阅读,该译文无法自动跟随原稿更新,同时也可能存在翻译上的不当。建议读者以英文原稿为参考以便获得更精准的信息。
- 3.本站提供的产品资料,来自厂商的技术支持或者使用者的心得体会等,其内容可能存在描 叙上的差异,建议读者做出适当判断。
- 4.如需与我们联系,请发邮件到marketing@iczoom.com,主题请标有"数据手册"字样。

## **Read Statement**

- 1. The datasheets and other product information on the site are all from network reference or other public materials, and the copyright belongs to the original author and original published source. If readers and copyright owners have any objections, please contact us and we will deal with it in a timely manner.
- 2. The Chinese datasheets provided on the website is a Chinese translation of the English datasheets. Its purpose is for reader's learning exchange only and do not involve commercial purposes. The translation cannot be automatically updated with the original manuscript, and there may also be improper translations. Readers are advised to use the English manuscript as a reference for more accurate information.
- 3. All product information provided on the website refer to solutions from manufacturers' technical support or users the contents may have differences in description, and readers are advised to take the original article as the standard.
- 4. If you have any questions, please contact us at marketing@iczoom.com and mark the subject with "Datasheets" .

## COPYRIGHT (C) 2006 VITELEC ELECTRONICS LIMITED NETWORK POWER **Rohs Compliant** N 5.08 5.08 RECOMMENDED PCB LAYOUT 5,08 5.08 2,54 2-ø0.9 2-02.1 CM1 3AA, UK. Tel: +44 (0) 1245 359515 Fax: +44 (0) 1245 358938 Connectivity Solutions 7-13 Russel Way, Chelmsford, Essex, Widford Industrial Estate O SCALE: Not To Scale DIMENSIONS mm ± 0.2mm unless otherwise stated TOLERANCES: RECOMMENDED PANEL CUTOUT 12,8 $\omega$ APPROVED BY: CHECKED BY: DRAWN BY: DATE FLATS 15.8 35.5 M Terry 04 Apr 06 J Williams 6 THIS DRAWING MAY NOT BE REPRODUCED IN WHOLE OR IN PART WITHOUT OUR WRITTEN PERMISSION 13/28UNEF 12 TITLE Mount Jack **BNC Vertical PCB** 14 HEX Nut & washer added Plating thickness added Complete Update PCB Layout First Issue CAD Issue 2 | Insulator DESCRIPTION OF REVISION **Environmental Characteristics** Frequency Range **Electrical Characteristics Mechanical Characteristics** Contact Resistance: Dielectric Withstand Voltage (rms): Operating Voltage (rms): Nominal Impedance: Hex Nut Ground Terminal Body Mating Cycles Insulation Resistance: VSWR Mount Post Socket Contact DESCPIPTION Interface Dimensions Insertion Loss Lock Washer Temperature Range: Brass Phosphor Phosphor Polypropylene MATERIAL Brass Copper-clad Steel Zinc Alloy PART NUMBER: PAGE: 1 of 1 **VBM301-75** 1500 V maximum at sea level Conform to MIL-C-39012 500 cycles minimum 5000 megohms minimum 3.0 milliohms maximum 500 V maximum at sea level 0.2 dB at 1 GHz 1.3.1 maximum DC to 1 GHz -55 °C to +85 °C APPVD PLATING ₹ 모 SN Š MS SM Gold Nicke Nicke 글 Nicke Tin > 5 Microns 6 Ŋ SS 06 Aug 98 07 Feb 02 04 Apr 06 28 Aug 09 15 Jan 08 13 Mar 08 DATE